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W Ostrowcu o informatyzacji

W Ostrowcu odbyło się pierwsze ze spotkań dotyczące informatyzacji województwa. Zostało
ono zorganizowane z inicjatywy Pełnomocnika Zarządu ds. Informatyzacji Województwa
Świętokrzyskiego Urzędu Marszałkowskiego i miało formę warsztatów. Uczestnikami
spotkania byli przedstawiciele Świętokrzyskiego Urzędu Marszałkowskiego, Starostwa oraz
Miast i Gmin Powiatu Ostrowieckiego.

W Ostrowcu odbyło się pierwsze ze spotkań dotyczące informatyzacji województwa. Zostało
ono zorganizowane z  inicjatywy Pełnomocnika Zarządu ds.  Informatyzacji  Województwa
Świętokrzyskiego  Urzędu  Marszałkowskiego  i  miało  formę  warsztatów.  Uczestnikami
spotkania byli przedstawiciele Świętokrzyskiego Urzędu Marszałkowskiego, Starostwa oraz
Miast i Gmin Powiatu Ostrowieckiego.
Celem  spotkania  było  przedstawienie   koncepcji  informatyzacji  województwa
świętokrzyskiego  w  okresie  programowania  2007-2013,  a  w  szczególności  możliwości
wykorzystania środków z Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej, Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego, Programu Operacyjnego Kapitał
Ludzki i Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka.
Z punktu widzenia realizacji celów tego projektu kluczowym czynnikiem decydującym o jego
powodzeniu  będzie  współpraca  Województwa  Świętokrzyskiego  z  operatorami
telekomunikacyjnymi z jednej strony i jednostkami samorządowymi szczebli powiatowych i
gminnych z drugiej. Zasady współpracy pomiędzy JST zostaną określone w porozumieniach.
Zaprezentowane zostały możliwe do podjęcia działania w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego  oraz  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki.  Na  wstępie  przedstawiono
przedsięwzięcia  realizowane  w  projekcie  „e-Świętokrzyskie”  oraz  przedyskutowano
możliwości  i  kierunki  działań  w  celu  jego  kontynuacji.  Szczegółowo  poinformowano
uczestników  o  uwarunkowaniach  prawnych,  ekonomicznych  i  społecznych  dotyczących
informatyzacji JST. Zachęcono do przedstawienia przez Gminy i Starostwo swoich potrzeb
oraz  oczekiwań  dotyczących  informatyzacji  oraz  przedstawiono  przykładowy  projekt
powiatowego  centrum  teleinformatycznego,  który  wzbudził  duże  zainteresowanie
uczestników  spotkania.


